
 
Akademický senát UK FTVS 

 
     

 Č.j.: AS-3/2013 
 

Zápis z řádného zasedání ze dne 12.3.2013 ve 13.00 hod 
 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 
Zaměstnanecká komora:, Horčic, Janák, Jelen, Kaplan, Kohlíková, Panská, Pokorná, 
Velenský, Vomáčko, Zahálka 
Studentská komora: Novotný, Harbichová, Dvořák, Teplan  
Omluveni: Baláš (z), Čechovská (z), Dvorský (z), Hojka (z), Holický (s), Česák (s), Vokoun 
(s) 

 
Hosté: (bez titulů):Süss, Fořter 
 
 

1. Schválení programu zasedání (předsedkyně AS FTVS Kohlíková): 

Na úvod seznámila předsedkyně AS FTVS Kohlíková s navrženým programem zasedání. 

Hlasování o programu zasedání 12.3.2013: (14-0-0) (pro-proti-zdržel) 

Usnesení: AS FTVS schválil Program zasedání 12.3.2013. 

2. Schválení zápisu z řádného zasedání 12.2.2013. 

Hlasování o zápisu ze zasedání 12.2.2013 (14-0-0)  

Usnesení: AS FTVS schválil Zápis ze zasedání 12.2.2013 

3. Projednání Opatření děkana č.1/2013 „Poplatky spojené se studiem platné pro 

akademický rok 2013/2014 

Bod předložil a přednesl tajemník fakulty Fořter viz příloha. Informoval, že toto opatření 

děkana vychází každoročně z výnosu MŠMT, které k uvedenému vydává stanovisko o výši 

poplatků. V letošním roce došlo ke snížení oproti loňskému roku (2.801,-Kč - 2.666,-Kč) a 

s tímto snížením základu pak souvisí i stanovení poplatku se základem souvisejících 

(přihláška ke studiu apod.) V kategorii poplatků za delší studium došlo k navýšení oproti 

loňskému roku, ale jedná se o řád stokorun.  

V diskuzi vystoupil senátor Janík a pouze chtěl ujasnit poplatky související s delším 

studiem a studiem další. Položil dotaz ohledně strategie fakulty držet poplatky v horní části 

limitu. Pan tajemník odpověděl, že se nedá předpokládat, že by snížení poplatku zásadně 

měnilo chvání studentů k zavedenému poplatku a konkrétně se stejně nejedná v rozdílu o 

vysoké částky. Pan děkan doplnil, že snaha spočívá ve vytvoření motivace dokončovat 



studia v řádném termínu a prodlužování studia nepreferovat. Dále uvedl, že všechny takto 

získané prostředky jsou do Studijního fondu, který je účelově vázán pouze na využití 

studenty ve formě dtipendií. 

4. Různé 

Vystoupil pan děkan a informoval, že fakulta již zná rozpočet a rozpis, který se v rámci 

UK bude schvalovat tento týden na AS UK. V absolutních číslech došlo k navýšení 

finančních prostředků. Vyšší příspěvek na vzdělávací činnost je vyšší než je oproti tomu 

výpadek financování způsobený ukončováním Výzkumného záměru. Pozitivní trend lze 

spatřovat v navyšování peněz na vědu, kde se ukazuje vyšší výkon pracovníků fakulty. 

Dále na fakultě vzrostl poměr habilitovaných pracovníků k ostatním akademickým 

pracovníků tím, že vzroslt počet profesorů o dva a počet docentů o tři. Dále pan děkan 

informoval, že akreditace doktorských studií proběhla úspěšně a její platnost byla 

prodloužena. Senátor Jelen položil dotaz jak se započítávají u nás habilitované a 

jmenované osoby, které mají jinou domovskou fakultu resp. univerzitu. Pan děkan 

vysvětlil, že se započítávají vždy tam, kde působí, takž u nás habilitovaný profesor 

z lékařské fakulty je započítán tam, ale jmenovaný profesor na univerzita v Olomouci, 

který pracuje zde, je započítán také zde. 

Závěrečné slovo si vzala předsedkyně AS FTVS Kohlíková a rozloučila se se všemi 

přítomnými, poděkovala za práci a popřála všem všechno dobré do dalšího života a do 

dalšího života fakultního vyslovila přání prožívat a zvládat všechny situace bez konfliktů. 

 

Zapsal: Zahálka  

 Za AS FTVS 

 předsedkyně doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc. 

 
Na vědomí: doc. PhDr. Vladimír Süss, Ph.D., děkan UK FTVS 
   Ing. Tomáš Fořter, tajemník UK FTVS 


